

بيان تقديم كافة متطلبات الترشح لعضوية مجلس الإدارة Requirements for Membership on the Board of Directors





أنا الموقع أدناه والمتقدم في الترشح لعضوية مجلس إدارة البنك السعودي للاستثمار للدورة الجديدة والتي تبدأ بتاريخ 14 فبراير 2025م وتنتهي في 13 فبراير 2028م، أرفق لكم كافة الوثائق والبيانات المطلوبة في البيان أدناه، والتي تم الإشارة إليها في إعلان البنك الخاص بالترشح على موقع السوق المالية السعودية (تداول):

I the undersigned, am applying to run for membership in the Board of Directors of the Saudi Investment Bank for the new session, which begins on February 14, 2025, and ends on February 13, 2028. I am attaching to you all the documents and data required in the statement below, which were indicated in the bank's announcement of the nomination on the Saudi Stock Exchange website (Tadawul):

(~)	المتطلبات / Requirements			
	نموذج الترشيح لعضوية مجلس الإدارة.			
	Board of Directors Nomination for Membership			
	نموذج معايير الملاءمة الصادر عن البنك المركزي السعودي			
	Fit And Proper Form issued by Saudi Central Ban			
	نموذج السيرة الذاتية (نموذج 3) الصادر عن هيئة السوق المالية			
	CV form (Form 3) issued by the Capital Market Authority			
	The nominee's CV, qualifications, and experie			
	صورة واضحة من جواز السفر وبطاقة الهوية الوطنية وسجل الأسرة للسعوديين وصورة من جواز السفر وهوية مقيم لغير السعوديين وأفراد عائلته			
	A clear copy of the passport, national ID card, and family card for Saudis, and a copy of the passport and	5		
	resident ID card for non-Saudis and their family members			
	نسخ من السهادات الاكاديمية والمهبية واضول المستدات للمطابقة. بالسبة للسهادات الاكاديمية الصادرة من جهات حارج المملكة، فيجب تزويدنا بنسخة من معادلة الشهادات من وزارة التعليم أو بنسخ مصدقة من سفارة المملكة في الدولة التي صدرت منها			
	الشهادة ومصدقة من وزارة الخارجية في المملكة.			
	Copies of academic and professional certificates along with the original documents for verification. Copies			
	of the academic certificate equivalency from the Ministry of Education for certificates issued outside Saudi	6		
	Arabia are required, or copies certified by Saudi Arabia's embassy in that country and the Saudi Arabian Ministry of Foreign Affairs.			
	Forms addendum to the nomination application			
	 نموذج تقييم الاستقلالية 			
	The Assessment of Independence			
	 نموذج العضويات الحالية 			
	Current Memberships Form	7		
	● نموذج العضويات السابقة			
	Previous Memberships Form			
	 نموذج الأعمال المنافسة 			
	Competitive Business Form			
	 نموذج الأعمال والعقود مع البنك 			
	Business Form and Contracts with Bank			
	أي معلومات أو مستندات إضافية أخرى قد يطلبها البنك أو الجهات التنظيمية لاحقاً			
	Any other additional information or documents that the bank or regulatory authorities may later request	8		



□ I acknowledge that the above information is a correct and I will notify the Governance Department and the General Secretariat of the Bank's Board of Directors via email (<u>Corporate_Governance@saib.com.sa</u>) in the event of any amendment (deletion/addition) at any time, and I will sign accordingly.

أقر بصحة البيانات الواردة أعلاه، وابلاغ إدارة الحوكمة والأمانة العامة لمجلس الإدارة بالبنك من خلال البريد الإلكتروني(Corporate_Governance@saib.com.sa) في حال وجود أي تعديل (حذف/إضافة) في اي وقت من الأوقات. وعلى هذا جرى التوقيع.

Personal information	المعلومات الشخصية	
Full name:		الإسم الكامل:
Date:	/ /	التاريخ:
Signature:		التوقيع: